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 Protokół Nr XXIII/2020  

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 28 maja 2020 r.    

  

Sesja odbyła się przy zastosowaniu systemu zdalnego trybu obradowania. 

 

      Przewodniczący Rady Powiatu Janusz Karbowiak o godz. 10ºº otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”.  

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że z uwagi na ogłoszony na obszarze 

Rzeczypospolitej Polskiej stan epidemii i obowiązek zachowania szczególnych 

środków ostrożności mających na celu zapobieganie szerzeniu się wywoływanej 

przez koronawirusa SARS-CoV-2 zakaźnej choroby COVID-19 obrady Rady będą 

prowadzone w trybie on-line.  

 

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacją RODO.  

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego, Starostę 

Grójeckiego, członków Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz wszystkich 

oglądających transmisję.  

 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Zarządu Powiatu w sprawie zwołania 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego /załącznik/.  

    

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

3.1. zmieniająca uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2020,  

3.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2020-2032, 

3.3. wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,  

3.4. uchwalenia planu finansowego podziału środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Grójeckiego na 2020 r.,  

4. Zamknięcie posiedzenia.  

 

https://pl.wikipedia.org/wiki/SARS-CoV-2
https://pl.wikipedia.org/wiki/COVID-19
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Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 28 maja 2020 r. wpłynął 

wniosek Zarządu Powiatu o uzupełnienie porządku obrad Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Powiatu o:   

1. Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.    

2. Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Grójeckim i Powiatem Żyrardowskim w zakresie przejęcia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego.   

3. Autopoprawka Zarządu Powiatu do projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego zmieniającej  uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 

2020. 

4. Autopoprawka Zarządu Powiatu do projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Grójeckiego na lata 2020-2032. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Radny Wojciech Wojtczak zabierając głos stwierdził, że Przewodniczący Rady nie 

otworzył dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak nie zgodził się ze stwierdzeniem radnego 

informując, że otworzył sesję i będzie to można sprawdzić na nagraniu.  

 

Radna Grażyna Kijuc zwróciła się z zapytaniem, dlaczego tak późno dowiadujemy 

się o dodatkowych materiałach na sesję.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że wniosek dotyczący autopoprawek do 

Przewodniczącego Rady wpłynął w dniu dzisiejszym. W dniu 26 maja br. została 

przekazana informacja, że samorząd Mszczonowa zwrócił się z prośbą o współprace 

między samorządem Mszczonowa a Powiatem Żyrardowskim o wydłużenie linii 

autobusowej tj. od Grójca przez Pniewy do granic Powiatu Żyrardowskiego. Linia 

autobusowa  będzie ujęta w programie Wojewody. W dniu wczorajszym odbyła się 
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sesja w powicie Żyrardowskim gdzie zostały przeznaczone środki finansowe na to 

zadanie. W dniu wczorajszym w godzinach popołudniowych otrzymaliśmy informacje 

czy nasz samorząd mógłby wprowadzić zadanie i złożyć wniosek do Wojewody  

o rozszerzenie linii.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że dzisiejsza sesja jest sesją nadzwyczajną 

i nie można wprowadzać innych uchwał, ponieważ jest to niezgodne z przepisami. 

Radny poinformował, że nie można w ostatniej chwili wprowadź uchwał, ponieważ 

według przepisów obowiązuje 7 dniowy termin.   

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zwracając się do radnego poprosił  

o przedstawienie przepisów prawnych na podstawie, których nie można wprowadzić 

dodatkowych projektów uchwał do porządku obrad.  

 

Radna Marzena Rosołowska poinformowała, że linia autobusowa dot. również gminy 

Pniewy. Mieszkańcy gminy Pniewy mają dużo zastrzeżeń, ponieważ nie mają 

połączeń z gminą Mszczonów. Radna poprosił o przyjęcie uchwały, ponieważ jest 

ona bardzo istotna dla mieszkańców gminy Pniewy. 

 

Radna Grażyna Kijuc zwrócił się z zapytaniem czy autopoprawki będą głosowane 

razem czy każda osobno. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poinformował, że każda autopoprawka 

będzie głosowana oddzielnie. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do rozszerzenia porządku obrad 

poinformował, że zarząd powiatu zasięgnął opinii radcy prawnego, z której wynika, 

że wnioskodawca może wnosić zmiany do porządku obrad.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poprosił Starostę o przedstawianie przepisu na podstawie, 

którego został rozszerzony porządek obrad.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że porządek obrad jest rozszerzony na 

podstawie §15 ust. 8 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 



4 
 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poddał pod głosowanie zmiany 

zaproponowane przez Zarząd Powiatu.       

 

1. Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  – autopoprawka 

została przyjęta 18 głosów „za”. 

 

2. Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Grójeckim i Powiatem Żyrardowskim w zakresie przejęcia zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego.  – autopoprawka została 

przyjęta 18 głosów „za”.   

 

3. Autopoprawka Zarządu Powiatu do projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego zmieniającej uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 

2020. – autopoprawka została przyjęta 18 głosów „za”.  

 

4. Autopoprawka Zarządu Powiatu do projektu Uchwały Rady Powiatu 

Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Grójeckiego na lata 2020-2032. – autopoprawka została przyjęta 18 głosów 

„za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Porządek obrad po zmianach.   

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

3.1. zmieniająca uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2020, 

3.2.  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2020-2032, 

3.3. wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,  

3.4. uchwalenia planu finansowego podziału środków z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego 

na 2020 r.,  
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3.5. wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego.   

3.6. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem 

Grójeckim  

i Powiatem Żyrardowskim w zakresie przejęcia zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego.   

4. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 3  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 3.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2020 wraz z autopoprawką – przedstawił Skarbnik Powiatu 

Witold Kępka. /załącznik/   

 

Radny Wojciech Wojtczak poruszył sprawę kwoty w wysokości ok. 1,5 mln zł, która 

wynika z źle przeprowadzonej procedury przetargowej w PCM Grójec. Radny 

poinformował, że kwota jest przekazywana z nadwyżki budżetowej. Następnie radny 

zwrócił się z zapytaniem, na jakim poziomie kształtuje się nadwyżka budżetowa.   

 

Skarbnik Powiatu Witold Kępka poinformował, że środki na dokończenie budowy 

SOR-u to kwota 1.585.400 zł. środki nie są przekazywane z nadwyżki budżetowej 

tylko z wolnych środków za 2019 r. Następnie Skarbnik Powiatu poinformował, że 

obecnie nie ma przy sobie dokumentów, aby odpowiedzieć dokładnie na pytanie 

zadane przez radnego. 

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do sprawy zwolnienia byłej Dyrektor PCM 

Grójec, która powinna przekazać całą dokumentację nowemu zarządowi. Radny 

zwrócił się z zapytaniem czy dokumentacja została przekazana w tym protokół.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak poprosił o zadawanie pytań do projektu 

uchwały.   

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że poprzedni zarząd był zobowiązany 
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do przekazania dokumentów nowemu zarządowi. Przy kontroli z Ministerstwa 

Zdrowia okazała się, że nie ma wszystkich dokumentów. Obecnie sprawą zajmuje 

się prokuratura i należy poczekać na zakończenie sprawy.     

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że protokół przekazania powinien być. 

Prokuratura prowadzi odrębne postępowanie a my radni również jesteśmy od tego 

abyśmy wcześniej wiedzieli, jakie były dokumenty. Musimy wiedzieć jak były 

przekazane dokumenty nowemu zarządowi.  

 

Radna Anna Steczkowska zwróciła się z zapytaniem, jakie są w budżecie powiatu na 

2020 r. wolne środki z ubiegłego roku.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w obecnej chwili nie ma 

dokumentów, aby przedstawić dokładną kwotę. Dokładana informacja zostanie 

przekazana na najbliższej sesji.    

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej Starosta powiedział, że RIO zaakceptowała budżet. Radny zwrócił się  

z zapytaniem czy Starosta wie, jaka jest to kwota.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że kwota jest znana tylko obecnie nie 

ma przy sobie dokumentów, aby podać dokładną kwotę. 

 

Radna Anna Steczkowska poinformowała, że dziś na sesji pokrywamy deficyt  

z wolnych środków i Starosta nie wie, jakie są to środki. To nie są środki Starosty 

tylko pieniądze publiczne.  

 

Radny Adolf Maciak odnosząc się do projektu uchwały zwrócił uwagę na rozdział 614 

drogi publiczne powiatowe gdzie jest zwiększenie dot. drogi Nr 1604 W Szczęsna – 

Rożce odcinek Uleniec – Czekaj o długości 1820 mb i drugi odcinek Czekaj – Rożce 

o długości 3300 mb. gdzie jest zapisana kwota 2,5 mln w tym środki gminy Grójec  

i Pniewy oraz kwota z samorządu województwa 500 tys. zł. Radny zwrócił się  

z zapytaniem czy te środki są zapisane na obydwa odcinki czy tylko na jeden. 

Następnie radny odniósł się do zwiększenia środków w kwocie 85.337 zł.  

z przeznaczeniem na Muzeum w Warce oraz do zapisanej kwoty w wysokości 60 tys. 
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z przeznaczeniem na zakup komputerów w Starostwie. Radny zwrócił się  

z zapytaniem, dla kogo te komputery będą zakupione.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do wypowiedzi radnego poinformował, 

że Sejmik Województwa Mazowieckiego podjął uchwałę o pomocy finansowej  

w wysokości, 60% ale dofinasowanie jest rozłożone na lata. W tym roku zostanie 

przekazana kwota w wysokości 500 tys. zł. Nie zostały jeszcze wprowadzone środki 

z budżetu Gminy Belsk Duży. Przetarg zostanie ogłoszony, jako inwestycja 

wieloletnia i nie zostanie zakończony w tym roku.   

 

Z przyczyn technicznych Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak ogłosił przerwę  

w obradach do godz. 11.30.   

 

Po przewie Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak odnosząc się do pytania w sprawie przekazanych 

środków na Muzeum w Warce poinformował, że była zawarta umowa  

z Ministerstwem Kultury gdzie jest zapisane finansowanie Muzeum w relacji  

50% Ministerstwo i 50% Powiat. W obecnym czasie placówka nie funkcjonowała 

normalnie w związku z panującą sytuacją w kraju, co wiąże się ze spadkiem 

dochodów dla Muzeum. Jeśli powiat zabezpieczymy środki dla Muzeum to również 

Ministerstwo przekaże środki. Odnoście kwoty zabezpieczonej na zakup komputerów 

Starosta poinformował, że sprzęt komputerowy będzie odnawiany w całym urzędzie.  

 

Radny Adolf Maciak zwrócił się z zapytaniem czy jest już podpisana umowa  

z Sejmikiem Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie inwestycji oraz czy  

z gminami są prowadzone rozmowy.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że umowa nie jest jeszcze podpisana, 

ponieważ jeszcze nie ma zgody Rady Powiatu i dlatego sprawa jest tematem obrad 

dzisiejszej sesji. Otrzymaliśmy oficjalne pismo od Marszałka Woj. Mazowieckiego 

informujące o dofinansowaniu inwestycji w wysokości 60%. Samorządy gminne jak 

gmina Pniewy podjęła uchwałę, z której wynika, dofinansowanie części drogi 

znajdującej się na terenie gminy Pniewy w wysokości 60%. Gmina Grójec podjęła 

uchwałę, w której przekazuje środki w wysokości 50%. Gmina Belsk Duży 
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wystosowała pismo, że akceptuje warunki inwestycji, ale jeszcze nie ma podjętej 

uchwały. 

 

Radny Paweł Iwanicki zwrócił uwagę na projekt uchwały dot. zmian w budżecie, 

którego zapisy różnią się od projektu przedstawionego przez Skarbnika Powiatu.  

 

Skarbnik Powiatu Witold Kępka wyjaśnił, że ma sesji został przedstawiony projekt 

uchwały z wniesionymi autopoprawkami, które zostały wcześniej przegłosowane 

przez radę.  

 

Radny Dariusz Piątkowski odnosząc się do sprawy nadwyżki budżetowej i wolnych 

środków gdzie Starosta i Skarbnik Powiatu odmawiają odpowiedzi, radny 

poinformował, że na stronie urzędu jest zamieszczone sprawozdanie gdzie jest 

wszystko zapisane. W sprawozdaniu jest wykazana nadwyżka, która wynosi 

9.527.412 zł.  w tym środki niewykorzystane na budowę dróg w kwocie 2.540.748 zł. 

Pozostałe środki to kwota 6.986.664 zł. gdzie na dzisiejszej sesji z tej kwoty 

zdejmujemy 1,5 mln zł. na drogę w msc. Uleniec i 1,5 mln zł. na PCM Grójec. 

Nadwyżki budżetowej pozostaje ok. 4 mln zł.      

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że jest w posiadaniu sprawozdania  

i chciał po przewie przestawić informacje, ale radny zrobił to pierwszy. Starosta 

poinformował o kwocie 2,5 mln zł. która była ze sprzedaży gruntów w Słomczynie. 

Środki są przeznaczone na remonty w PCM Grójec.     

 

Radny Wojciech Wojtczak odniósł się do sprawy remontów dróg powiatowych na 

terenie gminy Goszczyn. Następnie zwrócił się z zapytaniem jak gminy wykorzystują 

środki przeznaczone na drogi tj. gmina Grójec 200 tys. zł, gmina Mogielnica  

115 tys. zł., gmina Nowe Miasto 49 tys. zł., gmina Warka 120 tys. zł. a gmina 

Chynów 400 tys. zł. Radny zwrócił uwagę na duże środki przeznaczone na gminę 

Chynów. Radny poinformował, że składał protest, ponieważ mamy Starostę oraz 

Przewodniczącego Komisji Drogowej z gminy Chynów i na tą gminą są 

przekazywane znaczne środki. Stan dróg na terenie gminy Chynów jest dobry - 

środki należy przeznaczać na inne gminy gdzie są gorsze drogi. Radny odniósł się 

do harmonogramu dróg, jaki został przygotowany w poprzedniej kadencji a nie jest 

brany pod uwagę. Harmonogram przedstawiał drogi w złym stanie technicznym jak 
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również odcinki dróg, które są w dobrym stanie. 

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że od wielu lat środki finansowe są 

przekazywane gminom miejskim tj. Warka, Grójec, Mogielnica i Nowe Miasto. Środki 

są przekazywane na utrzymanie dróg powiatowych na terenie miasta. Odnosząc się 

do gminy Chynów Starosta złożył podziękowania dla Rady Gminy Chynów gdzie 

gmina przeznaczana znaczną kwotę na drogi powiatowe. Chodniki na ciągach dróg 

powiatowych, jakie były wykonane na terenie gminy były wykonane wyłącznie ze 

środków gminy. Gmina Chynów, co roku przeznaczana duże środki na drogi 

powiatowe. Wystąpiliśmy do poszczególnych gmin z propozycją, że jeśli gmina chce 

realizować inwestycje to w relacji 60% gmina 40% powiat. Gmina Chynów wystąpiła 

z propozycją 600 tys. zł. Na terenie gminy Mogielnica jest podobna sytuacja. Były 

przygotowane zestawienia inwestycji na poszczególnych gminach i gmina Chynów 

nie jest na czele. Następnie Starosta odniósł się do inwestycji, jaka będzie 

wykonywana na terenie gminy Goszczyn.    

 

Radny Adolf Maciak zwrócił uwagę na zapis w projekcie uchwały dot. PUP gdzie jest 

zapisana kwota 100 tys. zł. uzyskana ze środków funduszu pracy. Radny zwrócił się 

z się także z zapytaniem czy została zwiększona kadra pracownicza.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją  

w kraju duże środki są przeznaczane dla przedsiębiorców. PUP otrzymały pule 

środków i na podstawie przepisów wyliczona jest kwota na wynagrodzenia. PUP 

pracował codziennie do godziny 18.00 a nawet w soboty w celu rozdysponowania 

środków. Środki do PUP są przekazywane za pośrednictwem samorządu na godziny 

ponadwymiarowe dla pracowników.      

 

Radny Grzegorz Górski zwracając się do radnego Wojtczaka poinformował, że radny 

nie mówi prawdy. Na terenie Gminy Chynów nie były w poprzednich latach 

wykonane żadne inwestycje i nie tylko na gminie Chynów.              

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXIII/152/2020 została przyjęta 18 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  (Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do protokołu).  
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Ad. 3.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2020-2032 wraz z autopoprawką – 

przedstawił Skarbnik Powiatu Witold Kępka. /załącznik/   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXIII/153/2020 została przyjęta 18 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  (Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 3.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy – przedstawił Starosta Krzysztof Ambroziak /załącznik/  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że sprawa dot. działek, które są 

wydzierżawione pod PCM Grójec. Szpital został 10 lat temu przekształcony w spółkę 

i była zgoda Rady Powiatu na wydzierżawienie działek szpitalowi na okres 10 lat. 

Obecnie mija termin i projekt uchwały pozwala na przedłużenie dzierżawy o kolejne 

10 lat.     

 

Radny Wojciech Wojtczak poprosił o przedstawianie umowy dzierżawy z 2010 r. 

Radny poinformował, że okres 10 lat jest za długi i zaproponował, aby umowy były 

zwierane na okres trwania danej kadencji. Radny poinformował, że rada powinna 

zapoznać się z treścią umowy, jeśli nie ma takiej możliwości sprawa powinna być 

odłożona.   

 

Radny Wojciech Wojtczak złożył formalny wniosek o skrócenie okresu dzierżawy 

działki. Okres dzierżawy powinien obejmować okres funkcjonowania kadencji Rady 

Powiatu.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak przypominał, że powiat jest 100% udziałowcem spółki. 

Kwota dzierżawy została ustalona i powinna pozostać na tym samym poziomie. Nie 

ma sensu, aby spółka została obciążona dodatkowymi kosztami.  
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Radny Andrzej Zaręba zwrócił się z zapytaniem czy na Sesji Nadzwyczajnej jest 

możliwość zgłaszania wniosków formalnych.  

 

Radny Dariusz Piątkowski poinformował, że na Sesji Nadzwyczajnej może być tylko 

wprowadzona autopoprawka wnioskodawcy. Wprowadzenie wniosku radnego 

Wojtczaka będzie wnosiło dużą zmianę do projektu uchwały. Zamiany są 

wprowadzane za aprobatą wnioskodawcy.  

 

Przewodniczący Rady Janusz Karbowiak zwrócił się do wnioskodawcy (Zarząd 

Powiatu) czy wyraża zgodę na głosowanie wniosku radnego Wojciecha Wojtczaka.      

 

Starosta Krzysztof Ambroziak, jako Przewodniczący Zarządu poinformował, że jest 

za oddaleniem wniosku radnego.  

Pozostali Członkowie Zarządu tj. Andrzej Zaręba, Marzena Rosołowska, Jolanta 

Sitarek, Paweł Siennicki są za oddaleniem wniosku radnego Wojciecha Wojtczaka.  

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że posiedzenie Zarządu zostało 

przeprowadzone w nieprawidłowy sposób, ponieważ posiedzenie prowadził 

Przewodniczący Rady a powinien Przewodniczący Zarządu.        

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXIII/154/2020 została przyjęta 18 głosów „za” przy 1 głosie 

„przeciw”.  (Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Radny Adolf Maciak odnosząc się do czynszu dzierżawnego w wysokości 20.500 zł 

zwrócił się z zapytaniem czy spółka płaci Starostwu Powiatowemu.  

 

Skarbnik Witold Kępka poinformował, że co miesiąc były wystawiane faktury na 1 zł 

plus VAT. (1,23 zł). Teraz jest propozycja, aby faktury nie wystawić, co miesiąc tylko 

fakturę za cały rok, którą regulowałyby PCM Grójec.   
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Ad. 3.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie uchwalenia planu 

finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego na 2020 r. – przedstawiła Ewa Grotek 

Dyrektor PCPR Grójec /załącznik/  

 

Radna Grażyna Kijuc zwróciła się z zapytaniem czy kwota przyznana na 2020 r. jest 

wyższa niż kwota w ubiegłym roku.  

W odpowiedzi Dyrektor PCPR poinformowała, że kwota jest wyższa o ok. 20 tys. zł.   

Następnie radna odniosła się do podziału środków zwracając się zapytaniem czy na 

dofinasowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów na 2020 r. jest 

przeznaczona większa kwota niż w poprzednim roku.     

W odpowiedzi Dyrektor PCPR poinformowała, że kwota będzie na podobnym 

poziomie jak w 2019 r.  

Radna poinformowała, że z terenu gminy Warka napływają informacje od osób, 

którzy starali się o dofinansowanie turnusów a otrzymali decyzje odmowne. Osoby 

wyraziły swoje niezadowolenie z faktu, że opiekun nie otrzymał dofinansowania  

a osoba niepełnosprawna bez opiekuna nie skorzysta z wyjazdu.    

W odpowiedzi Dyrektor PCPR poinformowała, że w tym roku dofinansowanie 

otrzymają osoby niepełnosprawne wraz z opiekunami. W poprzednim roku była to 

kwota ok. 130 tys. zł., która nie jest wystarczająca dla wpływającej ilości złożonych 

wniosków. Powiaty otrzymują środki z PFRON-u w rożnej wysokości i nie pokrywają 

wszystkich potrzeb. Dofinansowanie do wyjazdu opiekuna wynosi 1040 zł. 

Pierwszeństwo w dofinansowaniu mają osoby z niepełnosprawnością znaczną  

i umiarkowaną. Środki nie są tylko przekazywane na turnusy, ale równe na likwidację 

barier architektonicznych, sprzęt rehabilitacyjnych itp.  

Radna odniosła się do panującej sytuacji epidemiologicznej w kraju gdzie będą 

ograniczone turnusy czy w związku z tą sytuacją oszczędności i środki będą 

przekazane na inne zadania.         

 W odpowiedzi Dyrektor PCPR poinformowała, że środki są podzielone na konkretne 

zdania. Obecnie są osoby, które zrezygnują z wyjazdów w związku z zaistniałą 

sytuacją. Środki z turnusów będą przekazywane na inne zadania np. sprzęt 

rehabilitacyjny.    
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXIII/155/2020 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”. 

(Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

 

Ad. 3.5  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego – 

przedstawił Karol Biedrzycki Z-ca Naczelnika Wydz. OR. /załącznik/  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXIII/156/2020 została przyjęta jednogłośnie 19 głosów „za”. 

(Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do protokołu).  

 

Ad. 3.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Powiatem Grójeckim i Powiatem Żyrardowskim w zakresie 

przejęcia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego. – przedstawił Karol 

Biedrzycki Z-ca Naczelnika Wydz. OR. /załącznik/ 

 

Radny Wojciech Wojtczak poinformował, że poparzenia uchwała będzie nieważna  

w związku z niewprowadzeniem wniosku formalnego, który został zgłoszony. 

Zmiany, które zostały wprowadzone do porządku obrad zostały wprowadzone  

w nieprawidłowy sposób. Radny odczytał art. 15 pkt. 9 ustawy o samorządzie 

powiatowym „ na wniosek Starosty Przewodniczący Rady Powiatu jest zobowiązany 

wprowadzić do porządku obrad niniejszej sesji rady powiatu projekt uchwały, jeżeli 

wnioskodawcą jest zarząd a projekt wpłynął do rady powiatu, co najmniej 7 dni przed 

dniem rozpoczęcia sesji rady”. Następnie przytoczył § 18 pkt. 3 Statutu Powiatu oraz 

§ 10 pkt. 5 regulaminu pracy Rady Powiatu „ na wniosek Starosty Przewodniczący 

Rady Powiatu jest zobowiązany wprowadzić do porządku obrad niniejszej najbliższej 

sesji rady powiatu projekt uchwały, jeśli wnioskodawca jest zarządu powiatu a projekt 

uchwały wpłynął do rady powiatu, co najmniej 7 dni przed dniem rozpoczęcia sesji 
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rady”. Wnioski na dzisiejszą sesję wpłynęły dziś. Przewodniczący Rady nie powinien 

tych projektów uchwał poddawać dziś pod głosowanie.  

 

Starosta Krzysztof Ambroziak poinformował, że jest opinia prawna, że dzisiejsze 

zmiany wprowadzone do porządku obrad są zgodnie z prawem.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych 19 radnych. 

W głosowaniu imiennym wzięło udział 19 radnych. Uchwała Rady Powiatu 

Grójeckiego Nr XXIII/157/2020 została przyjęta jednogłośnie 18 głosów „za”  

przy 1 głosie „wstrzymującym się”. (Wykaz głosowania imiennego w załączeniu do 

protokołu).  

 

Pan Karol Biedrzycki Z-ca Naczelnika Wydz. OR poinformował, że można 

wprowadzać zmiany do porządku obrad sesji a mówi o tym ustawa o samorządzie 

powiatowym art. 15 ust. 8.   

 

Radny Dariusz Piątkowski poinformowali, że zmiany do porządku zostały 

wprowadzone na wniosek wnioskodawcy i to jest zgodne z przepisami prawa.  

 

Radna Anna Steczkowska zwróciła się do Przewodniczącego Rady, aby reagował na 

naganne zachowania radnych na sesji jak dziś radnego Grzegorza Górskiego.    

 

Przewodniczący Rady zaapelował do wszystkich radnych o zachowanie spokoju  

i wzajemnego szacunku na sesjach.    

 

Ad. 4 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Janusz 

Karbowiak o godz. 12.45 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                    Janusz Karbowiak   

 

 


